
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 13. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 208
Ministeren bedes redegøre for, hvilke hensyn der lå bag ministerens tidligere
forslag om at fjerne boligreguleringsloven og udsagnet om, at lejerne favorise-
res, jf. ministerens udtalelse til Berlingske den 14. januar 2014 i artiklen ”Sø-
ren Pind i opgør med lejeloven”, og debatindlægget ”Ja, det vil skabe flere le-
jeboliger” i BT den 15. januar 2014.
Spørgsmålet har tidligere været stillet i Udlændinge-, Integrations- og Boligud-
valget, jf. UUI alm. del - spørgsmål 262. Spørgsmålet er grundet ændret res-
sortdeling overgået til Transport-, Bygnings- og Boligudvalget.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kaare
Dybvad (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 4. januar 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kaare.Dybvad@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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